
 
 

Vragen ex art. 44: Zanddijk hogere kosten tracé Roze/Zwart 

 

 

Toelichting: 

Bij gelegenheid van de Statenvergadering van vrijdag 23 juli jl. is namens de fractie 

ProZeeland de motie op zakelijke wijze toegelicht strekkende tot het in gesprek gaan met 

de ondernemers van de gemeente Reimerswaal aangaande de bijdrage van het 

bedrijfsleven voor de lokaal gewenste variant ‘Rood’. Bij de toelichting van de motie is 

daarbij een vraag gesteld aan de gedeputeerde aangaande de mogelijk actuele extra 

kosten voor tracé Roze / Zwart. 

 

In de emotie van zijn betoog is het de gedeputeerde waarschijnlijk ontgaan om deze 

vraag nog te beantwoorden. In ons weerwoord op het betoog van de gedeputeerde, is 

het eveneens aan de aandacht van onze fractie ontsnapt om de gedeputeerde te 

herinneren aan onze vraag. Bij deze dezelfde vraag, thans in het kader van art. 44. 

 

 

Vraag: 

 

Er gaan geruchten dat bij de keuze voor het tracé Roze / Zwart mogelijk sprake zal zijn 

van hoge extra kosten (miljoenen) ivm het op deltahoogte houden cq brengen van de 

Zanddijk / Molendijk danwel ivm eisen die Rijkswaterstaat stelt aan de uitvoering van dat 

tracé.  

a. Is dit juist? 

b. Is hier overleg over geweest met betrokken partners? 

c. Wat is de status hiervan? 

 

 

 

Robert Koevoets 

 

Robèrt Brunke 

 

Statenfractie  ProZeeland 


	 Vragen ex art. 44: Zanddijk hogere kosten tracé Roze/Zwart 

